主 日 崇 拜 程 序


2019 年 2 月 17 日   早上 11 時正

Sunday worship 
　
　
17. February 2019 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship







3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  讚美之泉 Stream of Praise






2.  我的神我要敬拜你 My Lord, I worship you





3.  寶貴十架 Precious Cross




4.
讚美禱告  Praise & Prayer







5.
讀經
*  舊約： 申命記  Deuteronomy  6：1 - 9




Scripture reading s
*  新約： 帖撒羅尼迦後書  Thessalonians  1：1-5，3：14-17
6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《不惹孩子的氣》




Sermon
*  Topic：《Not to Provoke Your Children》





*  經文  Verses： 歌羅西書  Colossians  3：21


7.
回應詩歌  Hymns
*  寶貴十架 Precious Cross




8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication






9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
宣教事工分享  Mission ministry sharing  -  泰國和印尼  Thailand og Indonesia
11.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




12.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：
歌羅西書  Colossians  3：21
3:21  你們作父親的，不要惹兒女的氣，恐怕他們失了志氣。



21 Fathers, do not embitter your children, or they will become discouraged.




大綱（Outline）引言 A Foreword





1)
不惹孩子的氣, 不傷害的提醒






Not to Provoke Your Children, To Give Advice Not With Hurts




以弗所書Ephesians 6：4，歌羅西書  Colossians  3：21



2)
只要照著主的教訓和警戒來養育






Bring Them Up in the Training and Instruction of the Lord




約翰福音 John 2：13 - 17，馬可福音 Mark 3：4 - 5，以弗所書Ephesians 6：4
3)
夫婦一同順服主







Husband and Wife Come to Submit to the Lord Together




歌羅西書  Colossians 3：18 - 23





******************************************************************



代禱事項  Prayer Requests：




→
為下周冬假下一代/ALIVE的滑雪活動禱告，求主保守他們的平安，有美好



的相交和屬靈的收穫。Pray for the skiing trip by ALIVE next week, and ask the 



Lord to keep protect everyone and wish them peace, health and spiritual growth.


→
為教會的宣教事工計畫和宣教團契的同工祈禱，求主引導他們的異像，



激勵他們的心志。Pray for the missionary ministry plan, all in the mission fellowship. 

May the Holy Spirit guide their visions and strengthen their hearts and minds.


→
為學人/下一代復活營和夏令會籌備禱告，求主引導和供應預備。




      Pray for the preparation work for the two Easter camps and the summer camp. 



May the Lord guide our thoughts and provide the needs.



家 園 訊 息  Announcement






歡迎參加主日崇拜 Welcome to the Sunday worship service！



→
感謝神，今天馬爾摩福音堂的丘匯誠傳道來本堂證道，求主祝福




丘傳道的健康和事奉，請丘傳道把奧斯陸堂的問候帶給弟兄姊妹們。



Thank God that we have Evangelist Yau from NCCC Malmø preached to us. 



May God bless him and his ministry, and please bring back our greetings to 



the brothers and sisters in Malmø. 






→
教會茲定於2019年3月3日(星期日)主日崇拜後，舉行年初會友大會。敬請



各會友預留時間出席。文書將於年會前兩週透過電郵/紙張派發開會議程



並2018年財政報告。Årsmøte avholdes søndag 3. mars rett etter gudstjeneste. 



Sakliste og årsregnskap for 2018 sendes til medlemmene via e-post eller 




papirutgave av sekretær to uker før årsmøte.





→
下周主日由挪威牧師用英文講道，請鼓勵挪威的配偶或朋友來教會聽道。



崇拜後教會有關於聘牧的重要報告，請會友彼此轉告，關注教會大事。



The next Sunday will be preached by the Norwegian pastor in English. Please 



encourage your spouse or friend from to attend the church. After worship, the 



church will have an important report about hiring a full time staff, and hopes 



that all the members will come and be concerned about the issue.



→
廣東話團契：崇拜後在一樓有活動。主題：新年從說正面話開始。



Cantonese fellowship will have activities after the service on the first floor.



Topic: The new year starts with talking positively. 





→
4月18-21日北歐聯合學生、學人事工將在哥德堡舉行復活節福音營，


主題：人生最美的相遇，講員：COCM總幹事呂子峰牧師，請鼓勵




學生背景的新朋友認識福音，祝福人生。請聯繫吳爽姊妹報名。




The Chinese ​student Easter camp is start registering. It will be on the 18-21 April 



in Gothenburg. ​ Please contact Wu Shuang for details.     




→
2月18-23日冬假那周，Jesus Church的年輕人將為教會二樓各房間刷油漆，



請那周有聚會的小組留意。During the winter holidays during February 18-23, 



the young people of Jesus Church will help us paint the second floor. 




Please pay attention to this.







→
騰鷹團契下週崇拜後有聚會。Teng Ying forening har møte neste søndag.


→
牧者行蹤/ Travel Schedule





*
陳牧師將予2月15-19日先探訪哥本哈根和馬爾默，接著去荷蘭召開歐華

神學院董事會。From 15-19 Feb. Pastor Chen will visit Copenhagen and Malmø

and then go to the Netherlands.





*
宣教士Glen 和 Ivy傳道 16-25/2將參加宣道會在希臘的宣教同工會議。

Ivy and Glen will be attending a C&MA conference in Greece 16-25/02.


